
Protokół nr XLVII/23 

Obrad XLVII Sesji Rady Miasta Zambrów, która odbyła się w dniu 27 czerwca 2023 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Zambrów p. 214 12:00 w godzinach 12:00 – 14:30 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecn1. Bogdan Andrzejczuk 

2. Wiesława Arent 

3. Radosław Bańkowski 

4. Anna Chętnik 

5. Ryszard Kaźmierczak 

6. Michał Klimowicz 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Zbigniew Kulesza 

11. Barbara Danuta Laszuk 

12. Łukasz Miszak 

13. Agnieszka Ogórkowska 

14. Jacek Olszewski 

15. Barbara Reinke 

16. Henryk Rykaczewski 

17. Anna Truchel 

18. Wioletta Walasek 

19. Cezary Witkowski 

20. Marta Worosilak 

21. Grażyna Anna Wyszyńska 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Burmistrz Miasta Zambrów p . Kazimierz Dąbrowski                                                                  

2. Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda                                                                

3. Sekretarz Miasta Zambrów p. Jolanta Gronostajska                                                                       

4. Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska - Piętak  

5. Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska                                               

6. Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska                                                  

7. Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich p. Rafał Pomazański                                                       

8. Dyrektor MOPS p. Anna Bożena Kosakowska   

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka 

10. Prezes Zarządu Mienia Komunalnego p. Józef Przeździecki 

11. Mieszkańcy Zambrowa 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 



6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 rok; 

b) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Zambrów; 

c) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

przy drodze powiatowej Nr 2679 B w Zambrowie; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie 

ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II; 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie 

ulic: Wiejska, Wądołkowska, Obrońców Zambrowa; 

f) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego; 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w 

Zambrowie. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów oraz uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Zambrów 

na lata 2018 - 2022. 

8. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie miasta Zambrów za 2022 r. w oparciu o 

informacje: 

a) Komendy Powiatowej Policji w Zambrowie; 

b) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie; 

c) Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Zambrowie; 

d) Prokuratury Rejonowej w Zambrowie. 

9. Wolne wnioski oraz sprawy różne.  

10. Zamknięcie obrad. 

 

Otwarcia obrad XLVII sesji Rady Miasta Zambrów dokonał Przewodniczący Rady p. Jacek 

Olszewski. Powitał radnych oraz zaproszonych gości wymienionych na wstępie protokołu. 

Stwierdził prawomocność obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia. Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. W związku z brakiem uwag 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski uznał porządek sesji za przyjęty 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zapytał, czy są uwagi do protokołu 

poprzednich obrad  sesji. W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek 

Olszewski poddał pod głosowanie protokół z poprzednich obrad sesji Rady Miasta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 



Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Michał Klimowicz, Zbigniew 

Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta 

Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, 

Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, Grażyna Anna 

Wyszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Kaźmierczak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Chętnik, Barbara Reinke 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił informację o dodatkowy 

punkt. Poinformował, że w dniu 26 czerwca 2023r. zostało ogłoszone postępowanie 

przetargowe na realizację zamówienia publicznego pod nazwą „Remont ulicy Łąkowej w 

Zambrowie”. Termin składania ofert jest do 12 sierpnia br., natomiast planowane zakończenie 

prac jest przewidziane na koniec listopada bieżącego roku.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję w powyższym punkcie.  

Radny p. Michał Klimowicz zadał pytanie o realizację inwestycji „Budowa zewnętrznego 

basenu kąpielowego w Zambrowie” oraz o postęp prac remontowych budynków 

oświatowych. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jeśli chodzi o budowę 

zewnętrznego basenu kąpielowego wpłynęła faktura na kwotę 7 400 000 zł, co stanowi 

połowę kosztów wspomnianej inwestycji. Prace posuwają się zgodnie z harmonogramem 

i dzień 30 października br., na który przewidziano zakończenie robót, nie jest terminem 

zagrożonym. Odnośnie remontów placówek oświatowych Burmistrz poinformował, że postęp 

prac posuwają się w różnym tempie. W Miejskim Przedszkolu Nr 1 zaawansowanie wynosi 

42%, w Miejskim Przedszkolu Nr 3 - 30%, w Miejskim Przedszkolu Nr 4 - 75%, w Miejskim 

Przedszkolu Nr 6 - 40%, w Szkole Podstawowej Nr 3 - 32%, w Szkole Podstawowej Nr 4 - 

40%, w Szkole Podstawowej Nr 5 - 28%. Obecnie prace są monitorowane co miesiąc, a w 

najbliższym czasie planowane kontrole będą się odbywać co dwa tygodnie. Obecnie nie ma 

zagrożenia opóźnienia terminów zakończenia prac.  



Radny p. Michał Klimowicz poprosił o przybliżenie szczegółowych informacji zawartych w 

pkt. 3. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że kwota 200 000 zł jest 

bardzo wysoka. Wyjaśnił, że ramach rewitalizacji części pokoszarowej, terenów za 

„podkową”, zostały zburzone stare komórki, w zamian których zrobiono parking 

samochodowy oraz wybudowano nowe komórki. Okazało się, że komórki zostały 

wybudowane częściowo na terenie prywatnym.  Właściciel wystąpił do Miasta Zambrów z 

roszczeniami. Sprawa trwała około 2 lat. W ramach rekompensaty przyznano właścicielowi 

200 000,00 zł. Sprawę zakończyło podpisanie aktu notarialnego. 

(Informację dołączono do protokołu) 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący p. Tomasz Józef Kosek przedstawił odpowiedź na interpelację Radnego 

p. Michała Klimowicza w sprawie zakupu trzech koszy w kształcie serca na nakrętki. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący p. Tomasz Józef Kosek poinformował, że interpelację, dotyczącą 

remontu chodnika na ul. Wądołkowskiej w Zambrowie złożył Radny p. Michał Klimowicz. 

Następnie odczytał powyższą interpelację. Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona. 

 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 rok; 

 

Wprowadzenie do tematu dokonała Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska Piętak, która 

przedstawiła radnym wprowadzone zmiany w powyższej uchwale. 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Budżetowa. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego o opinię w sprawie projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 r. Przewodniczący Komisji Budżetowej 

p. Zbigniew Korzeniowski poinformował, że Komisja w głosowaniu jawnym, jednogłośnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Zambrów na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska zapytała, na jaki cel będą przeznaczone środki pozyskane 

w ramach rządowego programu Polski Ład w wysokości 2 253 000,09 zł, ujęte w dziale 600 

Transport i Łączność. 



Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska Piętak odpowiedziała, że te środki będą przeznaczone na 

wszystkie drogi publiczne na terenie miasta. Dodała, że po przeprowadzonych przetargach 

zostały dostosowane dochody i wydatki.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska, w nawiązaniu do zwiększenia dochodów w dziale 801 

„Oświata i wychowania” z tytułu zwiększenia zakresu robót przy remoncie boiska Orlik oraz 

zwiększenia zakresu robót przy modernizacji przedszkoli, poprosiła o wskazanie które  

placówek, których dotyczy.  

Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska Piętak odpowiedziała, że dotyczy to wszystkich 

placówek. Dodała, że dokładniejszą informację  na ten temat posiada Burmistrz Miasta 

Zambrów.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o dodatkowe 

pieniądze to zostały podjęte kroki, aby z rządowego programu Polski Ład otrzymać pieniądze 

na zwiększenie zakresu robót w związku remontem szkół i przedszkoli. Wyjaśnił, że kwota 

przetargowa była mniejsza niż ta planowana pozyskana z programu rządowego Polski Ład o 

ok. 850 000 zł.  W chwili obecnej są prowadzone negocjacje, jest zatwierdzone z bankiem, 

aby dostać pieniądze na dodatkowe prace w tych jednostkach. Burmistrz uważa, że sprawa 

będzie pozytywnie zakończona, ponieważ dostępne są protokoły przygotowane z jednostek, 

które mówią, że prace są potrzebne. Planowane przeznaczenie środków na dodatkowe prace 

to: w Szkole Podstawowej Nr 5  na kwotę 232 000 zł, Szkole Podstawowej Nr 3 są dwie 

pozycję na kwotę 78 000 zł oraz 142 000 zł, Miejskim Przedszkolu Nr 3 na kwotę 142 000 zł, 

Miejskim Przedszkolu Nr 6  na kwotę 107 000 zł, Miejskim Przedszkolu Nr 4 kwota 25 000 

zł, dodatkową łączną kwotą którą Miasto uzyskać jest 858 463 zł.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska zapytała,  z czego wynika, że kwoty nie są równe na 

poszczególne przedszkola i szkoły. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że kwoty nie są równe, 

gdyż są zależne od potrzeb przedszkoli i szkół.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska zapytała, jak wysoka była nałożona kara za atak 

hakerski.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że kara opiewała na 

kwotę 30 000 zł. 

Radna p. Barbara Laszuk poprosiła o wyjaśnienie zapisu, dotyczącego dotacji celowej dla 

Zambrowskiego Klubu Sportowego „Olimpia” w wyokości 200 000 zł. W objaśnieniach do 

uchwały jest napisane, że jednocześnie 200 000 zł dotyczy modernizacji basenu Pływalni 

Miejskiej Delfin. Zapytała, czy cała kwota 200 000 zł jest przeznaczona dla ZKS „Olimpia”, 

czy należy tą kwotę rozdzielić pomiędzy Pływalnią Miejską a ZKS „Olimpia”, jeśli tak to po 

jakie kwoty.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że całość kwoty jest 

przeznaczona dla Zambrowskiego Klubu Sportowego „Olimpia”.  

Skarbnik Miasta Zambrów p. Anna Sadowska Piętak odpowiedziała, że jest to zwiększenie 

dotacji, która przed zmianami wynosiła 655 000,00 zł, została zwiększona o 200 000,00 zł. 



Radna p. Barbara Laszuk doprecyzowała, że chodzi o zapis p. Skarbnik w objaśnieniach, 

dotyczący dziale 926 Kultura Fizyczna  - zwiększona dotacja o celową dla Zambrowskiego 

Klubu Sportowego Olimpia na kwotę 200 000,00 zł oraz modernizację Pływalni Miejskiej 

Delfin. W związku z powyższym Radna poprosiła o wyjaśnienie zapisów, dotyczących działu 

926.  

Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska Piętak odpowiedziała, że nie została wpisana kwota, ale 

wszystkie informacje znajdują się w tabeli. Poinformowała, że na modernizację  Pływalni 

Miejskiej została przeznaczona kwota w wysokości 253 691,65 zł, a na ZKS „Olimpia” 

200 000,00 zł.  

Radna p. Barbara Laszuk powiedziała, że jeśli jest opisana dokładna informacja dla radnych, 

to nie zawsze radni sięgają do tabeli w celu informacji. 

Skarbnik Miasta p. Anna Sadowska Piętak odpowiedziała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

nie wymaga precyzyjnych opisów zmian w budżecie, jedynie informacje ogólne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski nie widząc głosów, postanowił zamknąć 

dyskusję. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz 

Józef Kosek, Zbigniew Kulesza, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, 

Henryk Rykaczewski, Grażyna Anna Wyszyńska 

NIEOBECNI (2) 

Anna Chętnik, Barbara Reinke 

 

(Uchwałę nr 283/XLVII//2023 dołączono do protokołu) 

 

 

b) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Zambrów; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 

Poinformował, że potrzeba podjęcia przedmiotowej uchwały wynikła z faktu, zmiany ustawy, 



która określa warunki, na jakich gmina wynajmuje swoje lokale. Następnie przedstawił 

główne założenia przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk o opinię Komisji nt. projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji poinformował, że  Komisja w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym punkcie.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska skierowała pytanie dotyczące jak duże w mieście jest 

zapotrzebowanie na mieszkania, jak długa jest lista oczekujących na mieszkanie socjalne w 

Zambrowie.  

Prezes Zarządu Mienia Komunalnego p. Józef Przeździecki odpowiedział, że na listach osób 

zakwalifikowanych do zawarcia umów najmu (stan na dzień 31 grudnia 2022 r.) pozostały 42 

gospodarstwa domowe. Dodał, że na chwilę obecną złożone są 194 wnioski do „nowego 

rozdania” o przydział mieszkania.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów.  

 

Głosowano w sprawie: 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, 

Grażyna Anna Wyszyńska 

NIEOBECNI (2) 

Anna Chętnik, Barbara Reinke 

 

(Uchwałę nr 284/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

 

 

 



c) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej Nr 2679 B w Zambrowie; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 

Poinformował, że potrzeba podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z planowaną od 

września zmianą tras komunikacji miejskiej. Nowa trasa będzie odbywała się ul. Obrońców 

Zambrowa. W związku z tym, zgodnie z procedurami, należy wskazać w drodze uchwały 

lokalizację nowych przystanków. W wyniku tego zarządca drogi, czyli Zarząd Powiatu 

Zambrowskiego, zobowiązany będzie rozpatrzyć ten wniosek i zatwierdzić lub wskazać inną 

lokalizację dla przystanków komunikacji miejskiej. Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów 

dodał, że ul. Obrońców Zambrowa jest jedyną możliwą lokalizacją dwóch przystanków 

autobusowych, ze względu na gęstą zabudowę i ilość zjazdów na posesję, znajdujących się 

przy tej ulicy. 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Budżetowa. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk o opinię Komisji nt. projektu 

uchwały. Przewodniczący poinformował, że  Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, 

przy 1 wstrzymujących, bez głosów  przeciwnych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej p. Zbigniewa Korzeniowskiego o opinię Komisji nt. projektu uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym 

punkcie.  

 

Radna p. Barbara Laszuk zapytała, w związku z lokalizacją nowych przystanków 

komunikacyjnych, jakie będą koszty po stronie miasta.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że Miasto Zambrów 

poniesie koszty organizacji dwóch przystanków, wiaty przystankowe oraz cała infrastruktura. 

Po podjęciu uchwały przez Radę Miasta na dzisiejszej sesji zostanie ona przekazany 

Powiatowi Zambrowskiemu. Następnie Rada Powiatu podejmie uchwałę o lokalizacji 

przystanków. Zaznaczył, że rozpoczęcie kursów z dniem 1 września 2023 r. może być ciężkie 

do zrealizowania, ponieważ Rada Powiatu zbierze się w połowie września, gdzie odbędzie się 

głosowanie nad uchwałą w tej sprawie. Dopiero po podjęciu uchwały będzie możliwość 

uruchomienia nowej linii. Wyjaśnił, że po przeprowadzonej analizie zlikwidowano część 

kursów na tereny przemysłowe, ze względu na małe zainteresowanie. Dodał, że nowe kursy 

będą następstwem kursów zlikwidowanych, więc koszty nie wzrosną.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej Nr 2679 B w Zambrowie. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze 

powiatowej Nr 2679 B w Zambrowie;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 

Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Marta Worosilak, Grażyna Anna 

Wyszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Cezary Witkowski 

NIEOBECNI (2) 

Anna Chętnik, Barbara Reinke 

 

(Uchwałę nr 285/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: 

Białostockiej i Papieża Jana Pawła II; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda.. 

Poinformował, Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów w 

rejonie ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II, uchwalony Uchwałą Nr 29/VII/2019 Rady 

Miasta Zambrów z dnia 26 marca 2019r., zmieniony Uchwałą Nr 115/XXI/2020 Rady Miasta 

Zambrów z dnia 27 października 2020r. wyznaczył między innymi tereny oznaczone 

symbolem 8 MN. Na terenach sąsiadujących intensywnie rozwija się zabudowa usługowa. 

Właściciele terenu złożyli wniosek o zmianę planu i wprowadzenie na tym terenie zabudowy 

usługowej z dopuszczeniem realizacji obiektów wielkopowierzchniowych. Wyznaczenie 

obszaru dopuszczenia lokalizacji obiektów handlowych o powierzchni powyżej 2000 m2 jest 

niemożliwe w miejscowym planie, jeśli ich lokalizacja nie jest ujęta w studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. W związku z powyższym została 

podjęta uchwała o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium, projekt zmiany został 

opracowany i wysłany do uzgodnień. Zmiana planu umożliwi realizację zabudowy 

wielkopowierzchniowej, wykorzystane zostaną ekonomiczne walory przestrzeni o 

korzystnym położeniu komunikacyjnym, co wpłynie pozytywnie na atrakcyjność 

inwestycyjną miasta Zambrowa i jego dalszy rozwój. W załączniku do uchwały Nr 

32/VIII/2019 Rady Miasta Zambrów z dnia 23 kwietnia 2019 r. w sprawie aktualności 

studium i planów miejscowych Miasta Zambrów określono wytyczne dla prac planistycznych 

i wskazano założenia do wieloletniego programu sporządzania miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, m.in. wynikające z aktualnego zapotrzebowania na 

poszczególne rodzaje zainwestowania. Poinformował, że Burmistrz uznał za zasadne 

umożliwienie bardziej intensywnego zagospodarowania w. w terenów, o co wnioskowali 



właściciele. Sporządzono analizę terenu i przygotowałem analizę zasadności przystąpienia do 

sporządzenia zmiany planu i stopnia zgodności ze „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Zambrów” uchwalonym uchwałą Nr 50/XIII/11 

Rady Miasta Zambrów z dnia 25 października 2011 r.  i przepisami ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym, niezbędne do przystąpienia do sporządzenia planu. 

Uchwalenie zmiany planu może nastąpić po uchwaleniu zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania, która jest w trakcie procedowania. 

 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk o opinię Komisji nt. projektu 

uchwały. Przewodniczący poinformował, że  Komisja w głosowaniu jawnym 6 głosami za, 

przy 1 wstrzymujących, bez głosów  przeciwnych pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym punkcie.  

Radny p. Michał Klimowicz powiedział, że jest to słuszna decyzja. Dodał, że dzięki budowie 

budynków wielkopowierzchniowych pojawią się nowe miejsca pracy, co przyniesie pożytek 

dla wszystkich mieszkańców Zambrowa.  

Radna p. Anna Truchel poprosiła o przybliżenie miejsca, gdzie dokładnie będzie się obiekt 

znajdował.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska wskazała na wyświetlonej 

mapie dokładną lokalizacje.   

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar 

położony w rejonie ulic: Białostockiej i Papieża Jana Pawła II. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w rejonie ulic: Białostockiej i Papieża 

Jana Pawła II; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Zbigniew 

Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, 



Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, Grażyna Anna 

Wyszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Rykaczewski 

NIEOBECNI (2) 

Anna Chętnik, Barbara Reinke 

 

(Uchwałę  nr 286/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

 

 

 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie ulic: 

Wiejska, Wądołkowska, Obrońców Zambrowa; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 

Poinformował, że Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów 

obejmujący obszar położony w obrębie ulic: Wiejska, Wądołkowska, Obrońców Zambrowa, 

uchwalony uchwałą Nr 211/XXXIII/97 Rady Miejskiej w Zambrowie z dnia 16 grudnia 1997  

r. wyznaczył tereny pod zabudowę mieszkaniową oraz określił zasady ich zagospodarowania.  

Zapisy planu ustaliły obowiązek przeprowadzenia scalenia i podziału m.in. na obszarze 

oznaczonym 7 MNj. W wyniku tego została wydzielona m.in. działka nr 2934 stanowiąca  

własność osób prywatnych. Do Burmistrza wpłynął wniosek właścicieli o zmianę ww. planu 

na tym terenie, gdyż obecne zapisy w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego  

nie pozwalają na realizację zabudowy mieszkaniowej, która jest planowana. W wyniku 

scalenia i podziału oraz ustaleń dotyczących linii zabudowy dopuszczalna powierzchnia 

zabudowy na wnioskowanej działce jest mniejsza niż na sąsiednich. W związku z tym 

konieczna jest zmiana planu w celu umożliwienia realizacji planowanej zabudowy. Działki 

sąsiednie są zabudowane, a sytuowanie nowej zabudowy wg obowiązującej linii zabudowy 

spowoduje dysproporcję do zabudowy istniejącej. W związku z tym Burmistrz Miasta 

Zambrów uznał za uzasadnione podjęcie działań w celu umożliwienia zagospodarowania 

terenu przez właścicieli. W załączniku do uchwały Nr 32/VIII/2019 Rady Miasta Zambrów z 

dnia 23 kwietnia 2019 r. w sprawie aktualności studium i planów miejscowych Miasta 

Zambrów określono wytyczne  dla prac planistycznych i wskazano założenia do wieloletniego 

programu sporządzania  miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, m. in. 

wynikające z aktualnego  zapotrzebowania na poszczególne rodzaje zainwestowania. 

Niniejszy wniosek poprzedziło wykonanie analizy dotyczącej zasadności przystąpienia do 

zmiany planu i zbadanie zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Zambrów” uchwalonym  

uchwałą Nr 50/XIII/11 Rady Miasta Zambrów z dnia 25 października 2011 r.  oraz 

przepisami ustawy  o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  

 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk o opinię Komisji nt. projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji poinformował, że  Komisja w głosowaniu jawnym  



5 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, bez głosów  przeciwnych pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym punkcie.  

Radny p. Ryszard Kazimierczak przypomniał, że kilka lat temu były spory na tej działce 

pomiędzy dwoma mieszkańcami Zambrowa. Działka obecnie znajduję się w złej lokalizacji, 

co zdecydowanie wpływa na jej wartość. Dodał, że po proponowanej zmianie planu 

zagospodarowania jej wartość zdecydowanie wzrośnie. Powiedział, że inni mieszkańcy tej 

ulicy nie mogli, a teraz też będą mieli takiej możliwości, gdyż ich domy już stoją. Radny 

powiedział, że w jago opinii taka sytuacja nie ma to racji bytu, ze względu na fakt, że dom  

i tak zmieści się na działce, bez uchwalania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. We wcześniejszych planach miał powstać w tym miejscu bliźniak. 

Poinformował, że na ul. Ks. M. Krajewskiego również znajdują się domy typu bliźniak. 

Radny zakomunikował, że jest on przeciwny podjęciu przedmiotowej uchwały.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Zambrów obejmującego obszar 

położony w obrębie ulic: Wiejska, Wądołkowska, Obrońców Zambrowa 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów obejmującego obszar położony w obrębie ulic: Wiejska, 

Wądołkowska, Obrońców Zambrowa; 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz 

Józef Kosek, Zbigniew Kulesza, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Wioletta 

Walasek, Cezary Witkowski 

PRZECIW (3) 

Ryszard Kaźmierczak, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Radosław Bańkowski, Anna Chętnik, Kamil Kowalczyk, Henryk Rykaczewski, Anna 

Truchel, Marta Worosilak, Grażyna Anna Wyszyńska 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Reinke 



(Uchwałę nr 287/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

 

 

f) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Zambrowie p. Anna Bożena Kosakowska. Poinformowała, że potrzeba podjęcia 

przedmiotowej uchwały wynikła z potrzeby zmiany ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w 

domowej, która weszła w życie 22 czerwca br. Wyjaśniła, że Rada Miasta jest zobowiązana 

podjąć nową uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego. Po jej uchwaleniu będzie wykonanych szereg nowych prac, 

związanych z powołaniem członków Zespołu Interdyscyplinarnego. Burmistrz Miasta będzie 

zawierał nowe porozumienia o współpracy z podmiotami, poprosi o wyznaczenie  

przedstawicieli do pracy w Zespole Interdyscyplinarnym, a następnie powoła nowy Zespół 

Interdyscyplinarny, w drodze zarządzenia. Wszelkie zadania związane ze zmianą ustawy są 

do zrealizowania w okresie między 22.06 2023 r. a 22.09 2023 r.  

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Łukasz Miszak o opinię nt. projektu uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że  Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie bez głosów 

przeciwnych oraz wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym punkcie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego. 

Głosowano w sprawie: 

określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Bogdan Andrzejczuk, Wiesława Arent, Radosław Bańkowski, Anna Chętnik, Ryszard 

Kaźmierczak, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Łukasz Miszak, Jacek Olszewski, 

Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary Witkowski, Marta Worosilak, 

Grażyna Anna Wyszyńska 



NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Ogórkowska, Barbara Reinke 

(Uchwałę nr 288/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

 

 

g) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zambrowie. 

 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji p. Annę 

Truchel o przedstawienie opinii Komisji nt. projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji, która poinformowała, że w związku ze skargą na działalność 

Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zambrowie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zaopiniowała 5 głosami za, że skarga podlega przekazaniu Dyrektorowi Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Zambrowie według właściwości w celu jej rozpatrzenia, za wyjątkiem, o którym mowa 

w pkt 2 oraz że skarga jest nieuzasadniona w zakresie braku zgłoszenia obozu do Podlaskiego 

Kuratorium Oświaty. 

 
Poinformowała, że w dniu 20 czerwca 2023 r. do Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów 

wpłynęło pismo Skarżącego dot. organizacji i finansowania obozu letniego w Augustowie 

oraz oceny z zachowania córki Skarżącego. 

Skarżący, w swym piśmie zarzuca naruszenie przepisów prawa oświatowego dotyczące 

możliwości korzystania przez jego córkę z telefonu komórkowego w trakcie obozu 

odbywającego się w dniach 5-12 czerwca 2023 r. w Augustowie. Posiadanie telefonu 

komórkowego, przez uczestniczkę obozu, zostało przez kierownika obozu, ocenione jako 

niezgodne z regulaminem wypoczynku. Na wniosek kierownika obozu uczennicy obniżono 

ocenę z zachowania. Skarżący zarzuca, że naruszone zostały zawarte w rozdziale XI statutu 

szkoły zapisy dotyczące kryteriów ocen zachowania, a ponadto, że nie został poinformowany 

o obniżeniu oceny z zachowania swojej córki, a także o jej zachowaniu na obozie i jego 

konsekwencjach. Skarżący zarzuca, że kierownik obozu podnosiła głos i zwracała się 

w nieodpowiedni sposób do uczniów. Dalsza część skargi dotyczy zbierania pieniędzy na 

obóz, braku potwierdzenia ich wpłaty oraz możliwości ich przeznaczenia na wyposażenie 

szkoły. 

W myśl art. 229 pkt 3 K.p.a. rady gmin rozpatrują skargi w sprawach dotyczących zadań lub 

działalności kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. 

Przedmiotowa skarga, podlega merytorycznemu rozpatrzeniu przez Radę Miasta Zambrów 

wyłącznie w zakresie w jakim dotyczy działalności Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 

3 w Zambrowie. W pozostałym zakresie Komisja uznaje, że skarga podlega przekazaniu, 

według właściwości, do Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Zambrowie w celu jej 

rozpatrzenia. 

Z zarzutów podniesionych w skardze jedynie dotyczący, zgłoszenia obozu do Podlaskiego 

Kuratorium Oświaty odnosi się do zadań należących obowiązków  Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Zambrowie. W pozostałym zakresie dotyczącym działań kierownika 

obozu, skarga powinna zostać rozpoznana przez bezpośredniego przełożonego, czyli 

Dyrektora SP nr 3.  

W odniesieniu do zarzutu, dotyczącego prawidłowości wystawienia oceny z zachowania 

córce skarżącego, wskazać trzeba, że w myśl art. 44n ustawy z dnia 7 września 1991 r. 

o systemie oświaty uczeń lub jego rodzice mogą zgłosić zastrzeżenia do dyrektora szkoły, 



jeżeli uznają, że roczna ocena klasyfikacyjna z zajęć edukacyjnych lub roczna ocena 

klasyfikacyjna zachowania zostały ustalone niezgodnie z przepisami dotyczącymi trybu 

ustalania tych ocen. Zastrzeżenia zgłasza się od dnia ustalenia rocznej oceny klasyfikacyjnej 

zachowania, nie później jednak niż w terminie 2 dni roboczych od dnia zakończenia rocznych 

zajęć dydaktyczno-wychowawczych. W przypadku stwierdzenia, że roczna ocena 

klasyfikacyjna zachowania zostały ustalone niezgodnie z przepisami dotyczącymi trybu 

ustalania tych ocen, dyrektor szkoły powołuje komisję, która w przypadku rocznej oceny 

klasyfikacyjnej zachowania - ustala roczną ocenę klasyfikacyjną zachowania. Przepisy 

oświatowe nie uprawniają rad gmin do ingerowania w przebieg wystawiania ocen 

z zachowania. Podmiotem do którego Skarżący powinien zgłosić zastrzeżenia jest Dyrektor 

Szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski  zakomunikował, że zgodnie z zasada 

minimalizacji wynikającej z art. 5 ust. 1c Ustawy o ochronie danych osobowych, nie należy 

udostępniać danych osobowych osoby skarżących, chyba, że osoba wyraziła na to zgodę  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję  w tym punkcie.  

 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk poinformowała, że jej zdumienie po przeczytaniu skargi 

rodziców „sięgnęło zenitu”. Radna powiedziała, że stoi murem za dziewczynką i jej 

rodzicami. Zapytała, w jaki sposób zaistniała sytuacja, z której wynikło obniżenie dziecku 

oceny ze sprawowania. Zapytała, czy nauczyciele oraz wychowawczyni obecna na koloniach 

nie zna statutu szkoły oraz zapisów, dotyczącego wystawiania ocen z zachowania, o którym w 

skardze wspomina rodzic dziecka. Dodała, że nie ma w nim zapisu, że używanie telefonu 

komórkowego przez dziecko, jest podstawą do obniżenia oceny ze sprawowania. Radna 

skierowała pytanie do Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3, w celu dopytania się, jaką ocenę 

miałaby uczennica przed incydentem na koloniach. Zapytała również, gdzie jest gradacja kar, 

dlaczego za mały incydent jest poniesiona ogromna kara, która źle wpłynie na psychikę 

dziecka. Zapytała, czy prawdą jest, o czym pisze Skarżący, ,że uczennica pracowała na swoją 

ocenę cały rok, bardzo pragnęła mieć zachowanie wzorowe, udzielając się w szkole. Dodała, 

że cała sytuacja źle rzutuje na szkołę, która cieszy się dobrą opinią. W dalszej części zapytała, 

jak na sytuację zareagowała Rada Pedagogiczna. W związku z tym, że ocenę z zachowania 

wystawia wychowawca, następnie zatwierdza ją Rada Pedagogiczna, zapytała czy wszyscy 

nauczyciele byli za tym, żeby wobec dziecka zastosować tak wysoką karę. Dodała, że w 

odniesieniu do kwestii finansowych, o których mowa jest w skardze, w opinii Radnej również 

nastąpił błąd.  Rodzic wpłacił 200 zł i to są jego pieniądze. Powiedziała, że pomimo 

nieobecności Skarżącego na zebraniu, gdzie była omawiana sprawa finansowa i większość 

rodziców podjęła decyzję  o przeznaczeniu zebranej kwoty na potrzeby szkoły, nie można 

było tych pieniędzy wciągnąć do ogólnej puli i przekazać na rzecz szkoły.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka odpowiedziała, że zgodnie z 

regulaminem wypoczynku dzieci, które wyjechały na kolonie, zabrały ze sobą telefony 

komórkowe. Zgodnie z regulaminem miały możliwość korzystania z nich w określonym 

czasie wieczorem.  Dodała, że zapis, który został ujęty w regulaminie przez kierowniczkę, był 

literalnie przeniesiony z regulaminu Skarżącego, który również organizował obozy 

(Regulamin z 2019 r. został udostępniony przez p. Dyrektor do wglądu dla Rady Miasta 

Zambrów). Dyrektor, odnosząc się do treści skargi, w której zarzucono, że nie była określona 

godzina, kiedy uczniowie będą mogli korzystać z telefonów, wyjaśniła, że przed wyjazdem 

dzieci kierowniczka przypomniała rodzicom (pierwszy raz zakomunikowała to na spotkaniu 

dnia 30 maja 2023 r.), że wieczorem dzieci będą mogły korzystać z telefonu i wtedy będą 



miały możliwość kontaktu z rodzicami. Regulamin zapewniał , że rodzic w każdej chwili miał 

możliwość skontaktować się z wychowawcą, a wychowawcy wraz z kierownikiem zapewnili, 

że w razie potrzeby będą kontaktować się z rodzicami. Powiedziała, że zarówno numery 

telefonów wychowawców były udostępnione dla rodziców i odwrotnie. Wyjaśniła, że sprawa 

dotyczy drugiego telefonu, który posiadała córka Skarżącego, co było złamaniem regulaminu. 

Dzieci uczone są przestrzegania regulaminu, zasad oraz norm, które wyrażają, podpisują jako 

uczestnicy obozu.  

Radna p. Barbara Laszuk powiedziała, że jeśli wszyscy ludzie byli tak zdyscyplinowali i 

przestrzegali wszystkich obowiązujących regulaminów, to świat byłby bardzo piękny, a to są 

tylko dzieci.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka odpowiedziała, że szkoła dąży do 

tego, aby świat stał się piękniejszy niż jest. Uchwałą Rady Pedagogicznej nr 19 z dnia  

19 czerwca 2023 r., jednogłośnie Rada Pedagogiczna podjęła decyzję o klasyfikowaniu i 

promocji. Wskazała, że Statut szkoły określa sposób postępowania rodziców na wypadek, 

gdyby nie zgadzali się z wystawioną oceną, do czego mają prawo. Określa on również, że 

rodzice bądź uczniowie dwa dni po zakończeniu rocznych zajęć edukacyjnych mają prawo 

wystąpić o ponowne rozpatrzenie oceny do kierownika jednostki. Poinformowała, że o 

skardze dowiedziała się z zaproszenia na Komisję Skarg i Wniosków, gdzie przekazano 

kserokopię skargi wraz z zaproszeniem. Dyrektor poinformowała, że odniosła się tylko do 

spraw finansowych, ponieważ tylko o wyjaśnienia w tym zakresie została poproszona przez 

Komisję. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka powiedziała, że czuje 

się pominięta w tej sprawie, ponieważ Skarżący nie złożyli do niej bezpośrednio żadnych 

zastrzeżeń. Dodała, że w dniu 26.06.2023 r. o godz. 14:27 Dyrektor otrzymała od radcy 

prawnego reprezentującego Skarżącego, za pośrednictwem poczty elektronicznej, pismo w 

sprawie ponownego rozpatrzeniu i zmiany oceny z zachowania uczennicy. W dniu 

27.06.2023 roku została powołana komisja, która rozpatrzy zgłoszone zastrzeżenia przez 

Skarżącego i podejmie decyzję, która jest nieodwołalna. Dyrektor zapewniła, że nie została 

poinformowana o skardze oraz nie została złożona żadna skarga do  niej.  W odpowiedzi na 

pytanie Radnej p. Barbary Laszuk, odnośnie  oceny pierwotnej z zachowania przed 

obniżeniem, Dyrektor odpowiedziała, że byłaby to ocena wzorowa. W odniesieniu do kwestii 

finansowych poruszonych w skardze poinformowała, że wycieczka była planowana na 

przełomie luty/marzec. Nikt nie był w stanie podać ostatecznej kwoty wynajmu ośrodka oraz 

kwoty przejazdu ze względu na ciągle zmieniające się ceny. Wyjaśniła, że została podjęta 

decyzja, że kwota 200 zł będzie traktowana jako zaliczka i pewnego rodzaju zabezpieczenie, 

ze względu na fakt, że  zdarzało się, że dziecko, które wcześniej się zapisało jednak nie 

jedzie, co przekłada się na wyższe koszty całości wyjazdu,  które ponoszą pozostali 

uczestnicy. W związku, że wypoczynek był finansowany ze środków, które wpłynęły do 

budżetu szkoły, uczestnicy nie ponosili kosztów. Na spotkaniu zorganizowanym dla rodziców 

30 maja 2023 r., kierownik wypoczynku przedstawiła całą sytuację rodzicom i 

zaproponowała, by rodzice zdecydowali, czy  pieniądze mają wrócić do rodziców lub mają 

być wpłacone na konto Rady Rodziców. Decyzją obecnych na spotkaniu wszystkich rodziców 

było, aby środki zostały przekazane na konto Rady Rodziców, na potrzeby szkoły. Dodała, że 

niektórzy rodzice wyrazili opinie, że kwota która została wpłacona jako zaliczka jest niska, 

gdyż nikt nie zaproponuje ośmiodniowego wypoczynku za taką kwotę. W dniu 2 czerwca 

2023 r. środki zostały wpłacone na konto Rady Rodziców(Dyrektor posiada potwierdzenie 

dokonania przelewu), do dnia sesji pieniądze pozostały  nienaruszonych z konta. Każdy z 

rodziców ma prawo żądać wypłaty z konta swojej części. Dyrektor zakomunikowała, że nie 

ingeruje w działalność Rady Rodziców, tym bardziej w wykorzystanie środków. Skarżący w 

skardze zarzucił, że nie dostał pokwitowania, lecz nie zgłaszał się z tą prośbą. Zapytanie w tej 



sprawie zostało skierowane do księgowej szkoły, lecz ona nie prowadzi księgowości Rady 

Rodziców. Dopiero księgowa szkoły przekazała informację do kierownik wycieczki, że 

Skarżący chciałby pokwitowanie.  

Radna p. Barbara Danuta Laszuk zapytała, czy w ciągu roku szkolnego docierały informacje 

do Dyrektora Szkoły, o niewłaściwym zachowaniu dziewczynki, czy sprawiała problemy 

wychowawcze  w szkole.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka odpowiedziała, że w szkole jest 

prowadzony dziennik elektroniczny, do którego są wypisywane uwagi o uczniu. Uczennica 

posiada 7 lub 8 wpisanych uwag, w tym 7 pozytywnych i 1 uwaga neutralna lub negatywna.  

Radna p. Barbara Danuta Laszuk zakomunikowała, że w jej odczuciu nie było podstaw do 

obniżenia dziecku oceny ze sprawowania za incydent, który wydarzył się na koloniach. 

Dodała, że mimo wyjaśnień Dyrektor, dalej stoi murem za dziewczynką i jej rodzicami. 

Radna uważa, że obniżenie oceny było wielce niesprawiedliwe dla dziecka.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka dodała, że jest jej przykro i 

myśli, że sprawa ma drugie dno, którego nie chce poruszać i ciągnąć tej sprawy więcej.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski dopytał z jakiej oceny nastąpiła zmiana na 

ostateczną.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka odpowiedziała ze z oceny 

wzorowej na ocenę bardzo dobrą.  

Radny p. Zbigniew Korzeniowski powiedział, że sytuacja jest bardzo niezręczna również dla 

radnych. Dodał, że zgadza się z Radną p. Danutą Laszuk, że najważniejsze w tym wszystkim 

jest dziecko. W większości każdy z zebranych jest rodzicami i każdy stanąłby murem za 

dzieckiem. Z satysfakcją przyjął informacją Dyrektor o zebraniu się grona, które zadecyduje i 

ponownie rozpatrzy kwestię oceny. Niezależnie jaką decyzję Rada Miasta podejmie, na 

pewno w części będzie się opierała na decyzji Komisji, ponieważ należy odnieść się tylko do 

swoich kompetencji. Stwierdził, że Rada Miasta Zambrów nie załatwi sprawy tego dziecka. 

Dodał, że cieszy fakt, iż sprawa nie jest definitywnie zakończona i jest jeszcze możliwe 

zakończenie z pozytywnym finałem. W odniesieniu do kwestii finansowych Radny 

powiedział, że ze słów Dyrektor wynika, że sprawa jest otwarta i rodzice którzy będą chcieli 

odzywać swoje pieniądze, nie zgadzając się, aby przeznaczyć to na cele związane z 

funkcjonowaniem Rady Rodziców, będą mogli to uczynić. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 p. Bożena Przeździecka zakomunikowała, że nie chcąc 

kierować się emocjami i być obiektywną w tej sprawie, nie będzie członkiem składu komisji. 

Wyjaśniła, że skład komisji jest zgodny z ustawą o systemie oświaty, w którą wchodzi 

przewodniczący, którym zostanie inny nauczyciel, obecny będzie również wychowawca, 

nauczyciel uczący w zespole klasowym, przedstawiciel samorządu uczniowskiego oraz 

przedstawiciel Rady Rodziców. Taki skład komisji został powołany i dnia 28 czerwca 2023 r. 

odbędzie się posiedzenie z nadzieją, że komisja odniesie się pozytywnie do przedstawionej 

skargi.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zakomunikował, że zgadza się ze swoim 

przedmówcą, z Radnym p. Zbigniewem Korzeniowskim, ale pewna kwestia jest 

niezrozumiała. Zapytał, czy rodzice zostali poinformowani przed Radą Pedagogiczną, że 



będzie obniżona ocena za sprawowanie oraz w jakim momencie zostali poinformowani, czy 

to nastąpiło przez Radą, czy w trakcie. Powiedział, że współczesny świat idzie w stronę 

cyfryzacji i nie unikniemy tego. Wypoczynek letni to w większości wycieczki, wyjścia, 

oddalenia się od grupy. Każdy turysta ma obowiązek zabierać telefon ze sobą w góry lub na 

wycieczkę do lasu tylko i wyłącznie po to, aby się z nim skontaktować w razie potrzeby. 

Przewodniczący stwierdził, że nie do końca zgadza się z tym, że młodzież na wycieczce 

szkolnej lub koloniach nie powinna mieć przy sobie komórki, nawet patrząc pod kontem 

bezpieczeństwa  

Skarżący w odniesieniu do wypowiedzi Dyrektor, powiedział że przykro to było jego dziecka, 

gdy została jej obniżona ocena. Powiedział, że Kierownik obozu, biorąc regulamin obozu, 

który był stworzony przez Skarżącego mogła włożyć trochę wysiłku i opracować własny 

regulamin, ponieważ robiła to odpłatnie. Wyjaśnił, że w regulaminie nie ma słowa o zakazie 

używania telefonów komórkowych. Jest napisane, że dziecko może korzystać w 

wyznaczonych godzinach. Poinformował, że w sytuacji, gdy obóz był organizowany przez 

Skarżącego, to dziecko miało telefon przez cały czas, został zabierany tylko wtedy, kiedy była 

wycieczka, rejs statkiem, czy wybranie się na spacer, że względów bezpieczeństwa ( np. aby 

dziecko nie wpadło pod samochód w trakcie użytkowania telefonu). W opinii Skarżącego 

niezrozumiały jest powód zabierania dziecku telefonu. Dodał, że córka nie przywiozła ani 

jednego zdjęcia z wypoczynku letniego. W jego opinii to nie był obóz koncentracyjny, czy 

obóz przetrwania, ponieważ jak sama nazwa wskazuje to był wypoczynek letni. Dziecko 

dostawało tylko telefon komórkowy o godzinie 20:00, a 21:00 telefon został zabierany. W 

regulaminie jest napisane, co jest zakazane: palenie tytoniu, samodzielne wychodzenie, 

niszczenie sprzętów, samowolne oddalanie się, używanie wulgarnych słów. Karą za 

niestosowanie się do regulaminu będzie ukaranie uczestnika obozu upomnieniem lub naganą, 

a w drastycznych przypadkach wydaleniem z kolonii na koszt rodziców 

Radny p. Michał Klimowicz, zapytał czy były wskazane konkretne godziny korzystania z 

telefonu komórkowego.  

Skarżący odpowiedział, że nie były podane takie godziny. Poinformował, że ocena została 

obniżona nie tylko córce Skarżącego, ale również innym dzieciom. Powiedział, że kierownik 

kierowała się, złamaniem zakazu używania telefonów, ale córka nie używała telefonu. 

Skarżący wraz z małżonką dał drugi telefon dziewczynce, ze względu na jej wiek. Kierował 

się tym, iż mogą wystąpić różne sprawy prywatne, które dziecko może mieć do rodziców, a 

ten telefon miał służyć do kontaktu. Telefon znajdował się w torbie, wychowawca przyszedł i 

powiedział, że wie o drugim telefonie dziewczynki i  zażądała, by dzieci, które mają 

dodatkowe telefony je przyniosły i córka Skarżącego go oddała. Na Radzie Pedagogicznej 

kierownik w punkcie, gdzie była omawiana kwestia oceniania wstała z wnioskiem, by 

obniżyć zachowanie 7 lub 8 osobom. Następnie poinformowała Radę, że wszyscy rodzice 

zostali poinformowani o tym fakcie, oprócz Skarżących. Skarżący również jest nauczycielem 

w tej szkole, także nie było możliwości odwołać się od oceny, bo po prostu o tym nie wiedział 

i jako jedyny z rodziców dowiedział się na Radzie Pedagogicznej. Pełnomocnik został 

zatrudniony ze względu na zły stan psychiczny dziecka. Skarżący uważa,  że jego dziecko 

zostało niesłusznie skrzywdzone, nie złamało regulaminu szkoły ani jego statutu, więc jest 

niezrozumiałe obniżenie oceny z zachowania 

Radna p. Barbara Danuta Laszuk stwierdziła, że było to wychowanie poprzez karanie.  



Skarżący odpowiedział, że nie ma takiej kary w statucie szkoły, w ogólnie nie ma w nim 

wzmianki o wypoczynku letnim. Termin tego wypoczynku budzi wątpliwości dlaczego został 

zorganizowany z początkiem czerwca, gdzie w lipcu, sierpniu pogoda jest pewniejsza.  

Radna p. Wioletta Walasek stwierdziła, że skoro dzieci wróciły 12 czerwca 2023 r. z 

wypoczynku, to był czas na poinformowanie wychowawcy uczestników i rodziców o 

zamiarze obniżenia oceny. Od dnia powrotu do dnia posiedzenia Rady Pedagogicznej było 

kilka dni. Zapytała, czy kierownik miała czas, aby poinformować rodziców. 

Skarżący odpowiedział, że kierownik miała czas na poinformowanie wychowawcy oraz 

rodziców. Dodał, że rodzice dziewczyny nie rozumieją dlaczego zostali pominięci w tej 

kwestii. Zdaniem Skarżącego było to wyłudzenie pieniędzy, ponieważ on sam wielokrotnie 

organizował obozy. Fakt jest taki, że nie była znana kwota z dofinansowania z tzw. 

kapslowego, natomiast zakładając że była to kwota 30 000 zł to dla 30 uczestników przypada 

1000 zł z tej puli, natomiast pozostałe osoby, które chcą jechać muszą wpłacić całą kwotę. W 

tym celu Skarżący poinformował, że zawsze spotykał się z pedagogiem szkolnym. Była 

sporządzana lista osób, które mają trudną sytuację finansową lub pochodzą z rodzin 

niewydolnych wychowawczo - na tym polega rekrutacja na obóz. Dodał, że jeżeli zebrała się 

większa grupa chętnych, ponosili pełen koszt obozu, wpłacali pieniądze na Radę Rodziców, 

na wyodrębniony na ten cel rachunek i Rada Rodziców te koszty ponosiła. W opinii 

Skarżącego Rada Rodziców jest po to, aby dołożyć dziecku pieniążki. Dodał, że na Librusie 

dostali informację od kierownik, że jeżeli ta kwota 200 zł nie zostanie wpłacona, to dziecko 

zostanie skreślone z listy. Wyjaśnił, że nie jest to kwestia 200 zł. Skarżący powiedział, że 

również otrzymał sygnały od rodziców, wychowawców, że część rodziców była zaskoczona 

zbiórką pieniędzy, część się nie odezwała, machnęła ręką, bo „co to jest 200 zł za osiem dni 

obozu”.  

Radna p. Grażyna Anna Wyszyńska stwierdziła, że sprawa od początku poszła niewłaściwym 

torem. Dodała, że sprawa powinna być zgłoszona do Dyrektora Szkoły i według 

obowiązujących aktów prawnych oraz statutu szkoły powinna być rozwiązana. Radna dziwi 

się radykalnie postawionym wyrokom, że tylko prawo dziecka jest tutaj najważniejszym 

kryterium. Radna wypowiedziała się  jako nauczyciel, że to po są tworzone regulaminy, po to 

są statuty, po to jest prawo, aby przestrzegać. Radna nawiązała do wcześniejszej wypowiedzi 

Radnej. p. Danuty Laszuk, że gdyby wszyscy przestrzegali prawa świat byłby piękny – 

stwierdziła, że na pewno świat byłby piękniejszy. Powiedziała, że jeżeli dorośli nie 

przestrzegają przepisów, tym bardziej nie będą wymagać tego od dzieci. Poruszającym 

aspektem tej sprawy jest to, że dziecko dostało drugi telefon. Radna również organizuje 

wycieczki i również zna regulaminy. Uważa za słuszne  zabieranie w pewnych sytuacjach 

telefonu komórkowego, szczególnie w nocy. Obecnie w dobie uzależnienia,  jest duży 

problem uzależnienia dzieci od telefonów, jest czas hejtów, czas przemocy psychicznej  

między dziećmi. Oprócz cudownych słodkich dzieci są dzieci okrutne, które sobie dokuczają. 

Stwierdziła, że w jej opinii zakaz, czy zabieranie na pewien czas telefonu jest zgodny z 

opracowanym regulaminem, czy  ustaleniami z rodzicami jest zasadne i wręcz czasem 

potrzebne, żeby dzieci nie siedziały pod kołdrą z telefonem. Takie działanie ma na celu, by 

dzieci były wyspane, wypoczęte na drugi dzień wycieczki, czy obozu. W tym przypadku 

danie dziecku drugiego telefonu to jest nauka omijania prawa, omijania regulaminu. Jeżeli 

dziecko oddaje wychowawcy telefon to nie oznacza, że nie może się zwrócić z prośbą o 

telefon do rodziców. W  ocenie Radnej ten aspekt nie był wychowawczy, poza tym ocena 

wzorowa zobowiązuje. Jeżeli dziecko z oceną wzorową dopuszcza się kombinacji za pomocą 

rodziców, to jest to niepokojącą sytuacja. Jeśli chodzi o ocenę z zachowania to zbierze się 

komisja, która przeanalizuje sytuację. W dalszej kolejności powiedziała, że osoby 



niezadowolone, które zgłaszają zastrzeżenia, więc należy to wyjaśnić zgodnie z prawdą, ale 

nie można wydawać wyroku bez rozprawy sądowej, bez przeanalizowania wszystkich faktów, 

których radni nie znają. Dodała, że nowe fakty przedstawiła Dyrektor, nie ma kierownik 

wycieczki, która powinna wypowiedzieć się, co było powodem obniżenia ocen. Powiedziała, 

że być może powodów było więcej, o których radni nie wiedzą. W związku z tym Radna 

daleka jest od wyrokowania i stawiania wyroków. Stwierdziła, że o dobro dziecka należy 

zadbać i tak je uformować, żeby było uczciwe i żeby przestrzegało regulaminu, szczególnie 

jeśli ma ocenę wzorową, bo to zobowiązuje  

Radna p. Barbara Laszuk odpowiedziała, że nie podziela stanowiska swojej przedmówczyni. 

Stwierdziła, że Radna p. Grażyna Wyszyńska patrzy na całą sprawę okiem nauczyciela, ona 

zaś patrzy z punktu widzenia rodzica. Dodała, że nazwanie dziecka kombinatorem było 

przesadą. Powiedziała, że dorośli powinni stwarzać takie warunki dzieciom, a w 

szczególności nauczyciele, żeby w naszej obecności dzieci czuły się bezpieczne, żeby dziecko 

nie bało się podejść do nauczyciela i powiedzieć, że chciałoby zadzwonić do swojego rodzica. 

Stwierdziła, że jako radni nie znają pewnych faktów ani o co naprawdę chodziło.  

Radna p. Grażyna Wyszyńska zapytała, czy jest dowód na to, że dziecko się bało, że nie 

miało takiej możliwości. Wynika, że już od początku nie miało zaufania, jadąc na obóz z 

dwoma telefonami. Wyjaśnia, że w głównej mierze chodzi o omijanie prawa. 

Skarżący, odnosząc się do słów Radnej p. Grażyny Wyszyńskiej, stwierdził, że nie wie o jakie 

omijanie prawa chodzi, bo z regulaminu nie wynika, by córka złamała jakiś zapis. W statusie 

szkoły nie ma słowa o zakazie używania telefonu na wypoczynku letnim. Rodzić skierował 

prośbę, o nie zarzucanie kombinowania, bo telefon został dany świadomie. 

Radny p. Zbigniew Korzeniowski stwierdził, rozmowa nabrała złego kierunku. Radni 

zaczynają wyrażać własne poglądy, czasami sprzeczne, zaczynają oceniać rodziców oraz 

dziecko, ale również Dyrektora Szkoły oraz nauczycieli. Poinformował, że kompetencje Rady 

są ściśle określona w tym temacie, im więcej zostanie powiedziane, tym gorzej. Zaapelował, 

by pozwolono działać organom powołanym do tego, jak wcześniej zadeklarowała Dyrektor. 

W dniu 28 czerwca 2023 r. zbierze się komisja, która ma umocowanie formalno - prawne i 

rozstrzygnie skargę na obniżenie oceny. Rada nie może tej skargi rozstrzygnąć, ponieważ nie 

jest od tego, aby ustalić ocenę z zachowania temu lub innemu dziecku. Wyraził nadzieję, że w 

stosownym czasie radni otrzymają informację o załatwieniu sprawy, która będzie 

satysfakcjonująca dla Rady Miasta, jak i rodziców dziecka. 

Radca Prawny p. Krzysztof Kapitan stwierdził, że od blisko godziny toczy się spór 

światopoglądowy na temat posiadania, czy nie posiadania telefonu. Powiedział, że zgodnie z 

opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ta sprawa i wszystkie inne poruszone w skardze, za 

wyjątkiem tego, czy obóz podlegał zgłoszeniu do Kuratorium Oświaty, wykracza poza 

kompetencje Rady Miasta i powinny zostać rozpatrzone przez Dyrektor Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Zambrowie. W zakresie, w którym Rada jest właściwa do rozpatrzenia skargi, nie 

padło ani jedno zdanie na temat, czy skarga jest zasadna, czy nie. W opinii Radcy Prawnego 

nie można merytorycznie rozpoznać tej skargi w takim zakresie, w jakim dotychczas była 

prowadzona dyskusja, czyli w szczególności w zakresie oceny z zachowania, regulaminów i 

innych kwestii.  

Radna p. Barbara Danuta Laszuk odpowiedziała, iż mimo faktu, że nie są to sprawy należące 

do kompetencji Rady, radni mają pełne prawo odnieść się do sprawy.   



Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zakomunikował, że każdy Radny ma 

możliwość wyrażenia swojej opinii, ale  na pewno nie uda się wyjaśnić tej sprawy. 

Powiedział, że dużym problemem jest fakt, że brak jest komunikacji w organizacji jakim jest 

Szkoła Podstawowa nr 3 w Zambrowie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zakończył dyskusję.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 3 w Zambrowie (zgodnie opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji).  

 

Głosowanie w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zambrowie zgodnie 

opinią Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bogdan Andrzejczuk, Anna Chętnik, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Zbigniew 

Kulesza, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Anna Truchel, Wioletta Walasek, Cezary 

Witkowski, Grażyna Anna Wyszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesława Arent, Tomasz Józef Kosek 

BRAK GŁOSU (6) 

Radosław Bańkowski, Ryszard Kaźmierczak, Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, 

Łukasz Miszak, Marta Worosilak 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Ogórkowska, Barbara Reinke 

(Uchwałę nr 289/XLVII/2023 dołączono do protokołu) 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Zambrów oraz uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Zambrów na lata 

2018 - 2022. 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Rozwoju Gospodarczego. 



Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Bogdana Andrzejczuk o przedstawienie opinii Komisji 

nt. projektu uchwały. Przewodniczący poinformował, że  komisja zapoznała się ze 

sprawozdaniem i nie wniesiono żadnych uwag.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję w tym punkcie.   

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski poinformował, że w związku z brakiem 

uwag  sprawozdanie zostało przyjęte przez Wysoką Radę.  

 

8. Analiza stanu bezpieczeństwa na terenie miasta Zambrów za 2022 r. w oparciu o 

informacje: Komendy Powiatowej Policji w Zambrowie, Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Zambrowie, Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Zambrowie, Prokuratury Rejonowej w Zambrowie. 

Przewodniczący Rady  p. Jacek Olszewski poinformował, że projektem uchwały zajmowała 

się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  p. Kamil Kowalczyk o  przedstawienie 

opinii Komisji nt. przedłożonych informacji. Przewodniczący poinformował, że Komisja 

zapoznała się z poniższymi informacjami, do których nie wniesiono żadnych uwag. Nie 

wypłynęła prośba o zaproszenie przedstawicieli tych instytucji na sesję.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski otworzył dyskusję w tym punkcie.   

Radna p. Barbara Danuta Laszuk powiedziała, że z przedstawionych informacji wynika, że 

mieszkańcy Zambrowa mogą czuć się bezpiecznie. Nastąpiła poprawa w wielu dziedzinach. 

Uwagę Radnej zwróciły dwie sprawy. Pierwsza z nich to dane, dotyczące przeciwdziałania 

pomocy w rodzinie ze sprawozdania przedłożonej przez Komendę Powiatową Policji w 

Zambrowie. Stwierdziła że zmniejszyła się ilość całkowita interwencji (w 2021 r było ich 

4 972 interwencje, a w 2022 r. - 4 196). Mimo pozostania na tym samym podobnym 

interwencji domowych, zwiększyła się ilość interwencji zakończonych wydaniem niebieskiej 

karty (z 37 w 2021 r. do  64 w 2022 r.). Powiedziała, że w świetle informacji o przemocy 

stosowanej wobec dzieci, o wszystkich tragicznych sytuacjach, jest to bardzo niebezpieczna 

sprawa, która wymaga zaangażowania nie tylko Policji, ale wszystkich służb, łącznie z 

mieszkańcami miasta.. Dodała, że w tym zakresie należy wykazać się szczególną czujnością. 

Druga sprawa dotyczy pieszych patroli, nazwanych przez policję obchodowymi patrolami. 

Poinformowała, że  ze sprawozdania, które Policja przedstawia wynika, że  zmniejszyła się 

liczba patroli skierowanych do służby patrolowej i obchodowej funkcjonariuszy. W 2021 

roku było 5 555  patroli, a w 2022 roku było 5 4335. Radna skierowała apel, który wynika 

również z  rozmów z mieszkańcami, o zwiększenie pieszych patroli Policji. Prośba Radnej ma 

na celu zwiększenie poczucia bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski stwierdził, że 

analiza stanu bezpieczeństwa na terenie Miasta Zambrów za 2022 roku w oparciu o 

informacje Komendy Powiatowej Policji w Zambrowie, Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Zambrowie, Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 



Zambrowie, Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Zambrowie została przyjęta 

przez Wysoką Radę.  

9. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski wrócił do tematu skargi, dotyczącej 

sytuacji w Szkole Podstawowej nr 3 i powiedział, że nie zazdrości całej społeczności 

uczniowskiej. Zgodził się z Dyrektor, że ten konflikt ma drugie dno i czas najwyższy to 

rozstrzygnąć. Zadeklarował, że Wysoka Rada na pewno będzie poinformowana o 

rozstrzygnięciach, jakie zapadną w Szkole Podstawowej nr 3 na wrześniowej sesji.  

Następnie odniósł się do pytania Radnego p. Henryka Rykaczewskiego, dotyczącego 

zlikwidowania zjazdu z ul. Kosseckiego. Z uwagi na fakt, że sprawa była poruszana od 

dłuższego czasu, na sesję został zaproszony Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego p. 

Cezary Lasek z prośbą o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 

  

Naczelnik p. Cezary Lasek odpowiedział, że jeśli chodzi o zlikwidowanie zjazdu to 

zlikwidował go sam p. Sobuta. Poinformował, że gdy p. Sobuta budował osiedle to wystąpił o 

zjazd tymczasowy, który dostał na czas budowy, czyli była zgoda na wjazd i wyjazd. Pan 

Sobuta wystąpił z prośbą, czy ten zjazd może być zjazdem publicznym. Dostał warunek, że 

może być zjazdem publicznym, pod warunkiem, że tylko będzie wjazd, a nie będzie z niego 

wyjazdu.  Z racji tego, że p. Sobuta korzystał ze zjazdu nieprawidłowo Miasto Zambrów 

przypomniało p. Sobucie warunki korzystania ze zjazdu. Następnie z pismem wystąpił drugi 

Deweloper p. Kulesza, który również chciał korzystać z tego zjazdu. Dostał również decyzję 

lokalizacyjną, że tylko może wjeżdżać, ale nie może wyjeżdżać. Cały teren (ok. 5m), który 

jest za krawężnikiem,  stanowi własność Miasta. Własnością p. Kuleszy są 4 budynki z tym, 

że miałby tylko wjazd od ul. Kosseckiego, wyjazd na ul. Pileckiego. P. Sobuta miałby wjazd 

od ul. Kosseckiego, a ma dwa zjazdy od ul. Piłsudskiego z tym, że te zjazdy są wjeżdżające i 

wyjeżdżające na całe osiedle. Pan Sobuta skierował pismo do Urzędu Miasta Zambrów, które 

Naczelnik pozwolił sobie zacytować „jak również na wyjeździe z placu budowy wyżej 

wymieniona działka na ul. Kosseckiego, po zakończeniu budowy wyżej wymieniona decyzja 

Burmistrza Miasta Zambrów jest bezprzedmiotowa, w związku z czym Zarząd Spółdzielni 

wystąpił do Urzędu Miasta o wyrażenie zgody, poprzez stosowanie decyzji na podstawie 

ruchu dwustronnego, poprzez wyżej wymienioną działkę po zakończeniu budowy uzyskał 

prawomocne pozwolenie na użytkowanie”. Naczelnik poinformował, że nie było 

użytkowania, ale użytkował, bo miał tymczasową zgodę. W dalszej kolejności p. Sobuta 

napisał, że zjazd stał się bezprzedmiotowy, gdyż nie uzyskał zgody na użytkowanie go wg 

swoich potrzeb i zlikwidował go sam na własne życzenie. Naczelnik nie posiada wiedzy, jakie 

informacje p. Prezes przekazał mieszkańcom w ogłoszeniach. 

 

Radny p. Radosław Bańkowski zapytał, czy te zjazdy są naniesione na planach i czy 

normalnie funkcjonują.  

Naczelnik p. Cezary Lasek odpowiedział, że zjazdy są naniesione na planach, ale nie 

funkcjonują, ponieważ p. Sobuta doprowadził do tego, że postawił krawężnik, tak jak stał na 

początku. Poinformował, że p. Kulesza ma decyzję lokalizacyjną na wjazd i wystąpił do 

Miasta, że chce ten zjazd wybudować w obecnym miejscu. Miasto Zambrów wyrazi zgodę, 

tylko wcześniej p. Kulesza musi przedstawić projekt i następnie zostanie on uzgodniony.  



Radny p. Ryszard Kazimierczak zapytał, czy obecnie p. Sobuta nie będzie miał teraz wjazdu, 

ze względu na postawione krawężniki.  

Naczelnik p. Cezary Lasek odpowiedział, że nie ma, ale jeśli p. Kulesza będzie budował 

wjazd to te krawężniki musi rozebrać. 

Radny p. Henryk Rykaczewski zapytał z jakiego powodu został zlikwidowany w tym miejscu 

skręt w prawo, skoro jest to ulica jednokierunkowa z wyjazdu z Pułaskiego. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego p. Cezary Lasek odpowiedział, że Miasto nie 

zmieniało oznakowania w tym miejscu. Dodał, że p. Sobuta miał tymczasową zgodę na wjazd 

i wyjazd na czas budowy. 

Radna p. Grażyna Wyszyńska, zapytała, czy został złożony wniosek do PEFRON o 

dofinansowanie windy w Szkole Podstawowej nr 5, bo w materiałach była informacja, że był 

wskazany termin, do którego można było go złożyć.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że jest termin do PFRON. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 5 p. Andrzej Szeligowski został poproszony o uzasadnienie 

i do tej pory nie przysłał konkretnej informacji dotyczącej tego tematu, niezbędnej do 

złożenia wniosku. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski zapytał, czy Burmistrz posiada nowe 

informacje w sprawie obwodnicy południowej, ponieważ do końca czerwca miało być 

rozstrzygnięcie, czy Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad przedstawiła lub 

zaproponowała jakieś rozwiązanie. 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że kontaktował się z 

GDDKiA tydzień temu. Okazuje się, że jest miesięczne opóźnienie i wszystko stoi w miejscu. 

Poinformował, że może dopiero w połowie lipca pojawią się nowe informacje. Dodał, że od 

debaty publicznej, która odbyła się w październiku, niewiele zostało zrobione i zdaniem 

Burmistrza nikomu na tym nie zależy. Dodał, że zaczyna się budowa obwodnicy Wysokiego 

Mazowiecka i Kolna.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Jacek Olszewski przedstawił harmonogram pracy Rady 

Miasta Zambrów we wrześniu 2023 roku.  

 

10. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów objętych porządkiem posiedzenia 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Jacek Olszewski podziękował za udział i zamknął 

XLVII posiedzenie Rady Miasta Zambrów. 

Przygotował(a): Anna Skarzyńska                            Przewodniczący Rada Miasta Zambrów 

 

                                                                                                        Jacek Olszewski 

  

 


